



Directions:

The SCIS Hongqiao Main Campus is located at 1161 Hongqiao Road, near Yaohong Rd, and is next to the People's Court of Changning District and opposite of the Shanghai Broadcasting Building. The campus is nestled between residential neighborhoods, slightly set back from Hongqiao Rd, and is accessible via a short driveway. If traveling by car, there is no parking on or outside of the campus. Public parking may be available nearby.

上海长宁国际外籍人员子女学校虹桥主校区位于虹桥路 1161 号，近姚虹路，紧邻长宁区人民法院，对面即是上海广播大厦。校区被周边的居民区环抱，位于虹桥路的一条小巷内。校内或小巷上均没有停车位，如果您开车前来，需要在学校附近的小路或小区内找停车位。

If traveling by Metro, the campus is located between Songyuan Rd Station and Yili Rd Station on Line 10. The campus is a short five-minute walk from either Line 10 station. If coming from Songyuan Rd Station, take exit 1 and walk west. If coming from Yili Rd Station, take exit 1 and walk east.

如果您乘坐地铁前来，校区位于 10 号线宋园路站（1 号出口，向西）和伊犁路站（1 号出口，向东）之间，从任意一站步行 5 分钟皆可到达。

1161 Hongqiao Road
Shanghai 200051, China
上海市长宁区虹桥路1161号

